

## Referat styremøte 7/2021

**Dato:** Mandag 7. juni

**Tidspunkt:** 19.30

**Sted:** Nettmøte, google meet.

**Innkalte:** Marit Rakvaag, Atle Jacobsen, Karin Stangeland, Aimee Ryan, Eli Tøge, Kjetil Helgeland, Marthe Skårland, Eline Therese Bø Svendsen, Anne C. Aadnesen, Jeanette Sunde, Iselin Johansen, Synne Eie og Tiril Byberg.

**Meldt avbud:** Kjetil Helgeland,

**Oppmøtte:** Marit Rakvaag, Karin Stangeland, Aimee Ryan, Eli Tøge, Marthe Skårland, Anne C. Aadnesen, Iselin Johansson og Tiril Byberg.

**Sekretær:**

### Sak 39/2021 GODKJENNING AV INNKALLING, SAKSLISTE, PROTOKOLL

Diskusjon:

Vedtak: Ble godkjent.

### SAK 40/2021 BREV OG MELDINGER

- Comeback Cup Dressur 2021 - Legges ut på sosiale medier. (Tiril - straks).
- Utsettelse av årsmøte i idrettsrådet - Marit og Aimee meldes på. 26/8.
- Paddock - Marit svarer - straks.
- Rubbhall - Avventer med svar på plassering til Marit har snakket med LJ.
- Agria naturbane - 120.000 - innen 1.september. Info på NRYF. (Eli Tøge - i god tid før 1.september)
- Diverse tilbakemeldinger v/Eli Tøge
  - Greiper - oversikt, hva kan hvem bruke? Private greiper må ha navn - ellers kan alle bruke de. Melding på oppstallørside (Synne).
  - Trillebårer - merke med "rideskole" på felles.
  - Ta opp på oppstallørmøte - alle er velkomne.
  - Be foreldre komme med innspill til opplæringsplan.
  - Skrive hvorfor vi gjør hva.
  - Delmål? Rideknappen? Gi lekser? Rideskolestevner
  - Legge ut reminder på oppstallørsiden: Koste etter seg (også etter stelling av hesten - hver gang de tar ut hesten av boksen), ting skal ikke stå/ligge på bakken. Holde orden - HMS/trivsel.

Diskusjon:

Vedtak:

### **SAK 41/2021 ØKONOMI**

Diskusjon:

Vedtak: Oppdatering fra Karin.

- Hall-leie: Kan fint vipptes. Marit henger opp skilt med vippsnummer. Alle priser.
- Fakturering: Ønske om å få færre, større fakturaer. Karin ser på løsning. Spørre trenere om å sende faktura siste dag i måneden. (Tiril).
- Stallbandasjer: Pris av/på - tas opp på oppstallørmøte.

### **SAK 42/2021 RIDESKOLE (SYNNE EIE ER INVITERT TIL Å DISKUTERE DENNE SAKEN)**

Diskusjon: Dårlig respons på kjøp/salg av ponnier/hester. Indi er straks klar for pensjon.

- "Regnskap" spon/høy skoleponnier.
- Rideleir: Første uke: 8 stk (2 med "egen") Andre uke: 6
- Regndekken - Sjekk finn. (Synne)

Vedtak:

### **SAK 43/2021 EVENTUELT**

- Spillemiddelkomiteen vil presenterere spillemiddelsøknaden. Kommer den 8.
  - Vi må ha bankgaranti. Kasserer kan ta kontakt med banken.
  - Søknaden er "ferdig", men det haster å få siste rest.
  - Tor Bernad skal melde det inn som sak til kommunedelsstyret.
  - 15.juni (kl?)
  - Tiril og Marit stiller ved anledning. Maj Britt og Mariann kommer også.
  - Politikere er invitert. Tiril blir med. Melding legges ut på oppstallørsiden om å oppføre seg fint og holde det ryddig.
  - Presentasjonen kan legges ut på hjemmesiden. Mariann skriver tilhørende tekst.
- Oppstallørmøte: Nytt møte slutten av august/begynnelsen av september.
- Klubbsatsning: Nytt møte neste mandag 14/6. 19.30 Fysisk møte.

- Marit sender ut sponsorskjema til styremedlemmene.
- Miljøtreningsarrangement 29. august. Markedsføring ut til tilreisende. Medlem: 50,- ikke medlem: 150,-. Ikke hall-leie. Marit/Karin/Eli.
- Sette opp takrenner. Kjetil må planlegge litt og gi folk god nok tid.
- Synne/Marthe sender over liste over rideleir sånn at vi kan fakturere ut.

Diskusjon:

Vedtak: